
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2022

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tidpunkt: 2022-05-19 kl 19:00
Närvarande: Anders Werner (ordförande), Kristina Forslund, Gunnar Johansson, Theodora 
Fredriksson och Tage Fredriksson.
Aktuell debiteringslängd fanns tillgänglig under mötet

1. Ordföranden, Anders Werner, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

2. Kallelsen till mötet förklarades vara korrekt, och även dagordningen godkändes.

3. Till ordförande och sekreterare för mötet utsågs Theodora Fredriksson respektive Tage Fredriksson.

4. Två protokolljusterare utsågs: Kristina Forslund och Gunnar Johansson.

5. Mötets ordförande föredrog verksamhetsberättelsen, vilken godkändes.

6. Ordföranden redogjorde för föreningens ekonomi, varvid några punkter diskuterades. Bland 
annat ventilerades Fribergaföreningens debitering av arbete på vår del av Fribergavägen, 
vilken förklarades vara godkänd. Vidare har kommunen beviljat och utbetalat det bidrag 
föreningen sökt. Vissa problem med redovisningsfirman diskuterades också. Den ekonomiska 
redogörelsen godkändes av mötet. Revisorernas rapport fanns inte tillhands, och kunde således 
inte godkännas.

7. Årsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsen under förutsättning att revisorernas rapport kommer
in samt publiceras på föreningens hemsida.

8. Inga framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar fanns.

9. Debiteringslängd för 2022 godkändes. Årsavgiften för 2023 fastställdes till 500 kr.

10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2022 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 500 kr för revisor, 400 kr till 
revisorssuppleant och valberedningen.

11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: omval Maria Wilhelmsson och nyval Mikael Carlsson.
Fyllnadsval till styrelsen på ett år (styrelsemedlemmen Nathalie Nordahl avgår i förtid): 
Theodora Fredriksson. (Linda Strautina kvarstår ytterligare ett år). Val av suppleanter på ett år: 
omval Johan Landström, omval André Camilton.

12. Till ordförande valdes Theodora Fredriksson.

13. Till revisor valdes Kristina Björklund. Till revisorssuppleant valdes Roine Brink, båda omval.



 14. Örjan Ljungvall och Tage Fredriksson valdes om att ingå i valberedningen.

15. Övriga frågor: Anders Werner, som nu avgått som föreningens ordförande, har några förslag 
  på projekt och arbetsuppgifter för kommande styrelser att arbeta med:

* Anslutning av de nya fastigheterna på Fribergavägen. Gemensam ansökan från vägföreningen 
och fastighetsägarna förordas av gamla styrelsen.

* Bevaka Uppsala Vattens arbete med rördragning och därpå följande asfaltering av 
Gripensvärdsvägen. Rörarbetet kommer troligen att ske under 2023 eller 2024.

* Asfaltering av Mejerivägen 400m2. Ansökan om kommunalt bidrag för detta är inlämnad, men 
det är tveksamt om vi kan få något sådant.

* Föreningens del av Fribergavägen är kostsam att underhålla. Vägstammen bör åtgärdas och 
bidrag för detta sökas hos Trafikverket.

* Sjöstavägens grusdel: vägstammen bör förbättras.

16. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Tage Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Kristina Forslund Gunnar Johansson


